
Årsberättelse 2024 

 

Styrelsen 2024: 

Ordförande , Fredrik R:son Johnson 

Ledamot , Clara Wetzelmayr 

Ledamot , Johanna Hermansen 

Ledamot , Johan Herö 

Ledamot , Johan Dahlen 

Ledamot , David Lehnberg 

Ledamot ,  

Amy Dow , Jakob Lundberg och Simon Jerez avgick på egen begäran under årets gång. 

Tävlingar: 

58 genomförda tävlingar. 

Pro: 28 

A: 72 

B: 129 

C: 495 

D/ Diplom: 237 

Totalt: 961 matcher. 

Året 2024 
- Vissa saker har gått framåt medan vissa saker har stått lite stilla. Juniorverksamheten har gått framåt 
medan utbildningssidan har varit lite stillastående, något vi hoppas drar igång ordentlig igen under 2025. 
Intresset för domarkurser är fortfarande högt och vi har nu två personer som genomför kurser. 

 
Årets höjdpunkter 
- Juniorerna är på väg framåt och det ser ut att bli en bra återväxt med mycket potential framåt. Vi 
upplever att de yngre boxare även utvecklas till att få en ännu bättre teknik och är bättre förbereda när de 
kommer upp på seniornivå. Ett tecken på juniorernas framfart är de två VM-silvren de tog under VM i 
Bangkok. 
 
Utmaningar. 
- Förbundet bär ett stort ansvar för att prioritera rätt insatser och välja en tydlig riktning som leder till 
framgång. Ibland finns det olika åsikter och då behövs svåra men nödvändiga dialoger som 
förhoppningsvis bidrar till att vi kan lyfta blicken och tänka långsiktigt. Landslaget har inte presterat som 
tidigare då många väljer att gå professionella matcher istället för medverka i landslaget.  
 
Förbundets utvecklingen under 2025? 
- Vi upplever att idrotten växter och kommer fortsätta växa. Vi har haft väldigt många tävlingsmatcher, 
troligtvis rekord, under året. En nyhet är också D-klass där barn och ungdomar från 10 år kan gå 
fullkontaktsmatcher utan tekniker mot huvudet. Ett steg vi tror gagnar de som vill tävla, att få möjligheten 
att testa D-klass först. Vi har också tagit fram ett digitalt system, Fightfinder, där föreningarna anmäler sig 
och registrerar sina aktiva och deras matcher som är sanktionerade i Sverige. Systemet skapar ett 
rankingsystem och blir också ett verktyg när tävlingsarrangörer försöker sätta ihop jämna matchkort. 
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